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Zápis z 1. zasedání 
Grémia děkanky Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice

konaného dne 15. května 2017 v Pardubicích

Přítomni: 

doc. Ing. Romana Provazníková, Ph.D., děkanka
Ing. Jaroslav Folprecht, ředitel Krajského úřadu Pardubického kraje
Bc. Miroslav Kořínek, konzultant senior, Odbor interní distribuce ČSOB Pojišťovna
Ing. Roman Línek, 1. náměstek hejtmana Pardubického kraje
Ing. Martin Matuna, Country HR Manager United Parcel Service Czech Republic Praha
Ing. Michal Zitko, tajemník Magistrátu města Pardubic
prof. Ing. Jan Čapek, CSc., proděkan
doc. Ing. Ivana Kraftová, CSc., proděkanka
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., garantka studijního programu 

Omluven:
Ing. Jiří Doležal, CSc., předseda představenstva Krajské hospodářské komory Pardubického 
kraje

Program:
1. Zahájení a předání jmenovacích dekretů
2. Představení fakulty ve vztahu k účelu nově zřízeného poradního orgánu.
3. Diskuze nad předloženou problematikou.
4. Závěr jednání.

1. Zahájení a předání jmenovacích dekretů
Děkanka fakulty přivítala přítomné, vzájemně je představila a předala jim jmenovací dekrety.

2. Představení fakulty ve vztahu k účelu nově zřízeného poradního orgánu
Děkanka vysvětlila účel ustanovení nového orgánu fakulty. Krátce představila připravovanou 
restrukturalizaci studijních programů a nová pravidla pro jejich akreditaci, prezentovala 
strukturu studentů a vývojové trendy uchazečů, studentů a absolventů fakulty, stejně jako 
počtu akademických a technicko-hospodářských pracovníků fakulty. Pozornost věnovala 
otázkám rozvoje spolupráce s aplikační sférou.
Představila stručně stávající bakalářské, navazující magisterské a doktorské studijní programy 
a obory a jejich transformaci do nově navrhované struktury, v níž se studijní programy člení 
na specializace. Upozornila, že dle nové legislativy existuje možnost přípravy profesního 
bakalářského programu, kterou fakulta hodlá využít.
Současně komentovala předem zaslané materiály: návrhy studijních plánů a profilů 
absolventů jednotlivých studijních programů přepravovaných k reakreditaci a otevřela diskuzi 
k nastoleným otázkám.
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3. Diskuze nad předloženou problematikou
Do diskuze se zapojili intenzivně všichni přítomní. První náměstek hejtmana, Ing. Línek 
poskytl fakultě kompetenční model z Koncepce rozvoje lidských zdrojů KÚ Pardubického 
kraje. 
Mezi hlavními diskutovanými problémy figurovaly

- obsah studia a předmětů ve vztahu k potřebám praxe;
- otázka zájmu a proaktivního jednání studentů z hlediska získávání zkušeností 

a poznávání praxe;
- koncepce předmětu Odborná praxe v bakalářském a navazujícím magisterském 

programu – s doporučením preference volitelnosti předmětu – s cílem projevení větší 
iniciativy a snahy studenta získat absolvováním praxe konkurenční výhody pro trh 
práce; členové grémia přislíbili užší spolupráci s fakultou při organizování takto 
koncipované (volitelné) praxe na svých pracovištích (formou mentoringu apod.)

- stáže akademických pracovníků a doktorandů u subjektů aplikační sféry jako základ 
pro přípravu případových studií a rozvoj potřebných dovedností u studentů;

- akcent na rozvoj obecných způsobilostí – rozhodování, týmová spolupráce, domácí 
úkoly nutící k přemýšlení, rozvoj dovedností s vazbou na řízení projektů, komunikace 
s aktéry z různých oblastí…;

- využitelnost semestrálních prací subjekty z praxe, i jako předpoklad bakalářských 
a diplomových prací.

Padly i návrhy na možnosti další spolupráce mezi fakultou a aplikační sférou, nevyjímaje ani 
otázku aplikovaného výzkum.

4. Závěr
Děkanka shrnula diskuzi, kterou ocenila jako velmi plodnou a inspirativní. S jejími závěry 
bude seznámeno kolegium děkanky a budou zahrnuty do přípravy nově koncipovaných 
studijních programů a jednotlivých předmětů.
Poděkovala přítomným za účast a vyjádřila své přesvědčení o správném nasměrování činnosti 
nového poradního orgánu, které přispěje jednak k vyšší relevanci vzdělávání na fakultě ve 
vztahu k potřebám a očekáváním praxe, jednak k prohloubení spolupráce fakulty se zástupci 
aplikační sféry jako představiteli zaměstnavatelů absolventů fakulty.

      doc. Ing. Romana Provazníková, Ph.D.
       děkanka 

    
Zapsala:
doc. Ing. Ivana Kraftová, CSc., proděkanka
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